



王维琤女士拥有超过二十年的专业背景和管理经验,是一位资历出众的高管。 2019年, 她被任命为中国区董事总经理, 是卡博特在华第一位女性董事总经理。 2020 年又兼任中国区功能性补强材料业务副总裁。 她于2010年加入卡博特担任亚太区采购 总监, 2016年又兼任卡博特全球资本项目 采购总监。其间, 她还作为主要负责人之一 深入推进了公司全球多个重要项目在中国 及亚太地区的落实。 王维琤女士毕业于上海 交诵大学机械工程系。

Ms. Wang is a proven executive with over two decades of experience in purchasing and management roles in MNCs including Air Liquide, Cargill. She was appointed as China Managing Director in 2019, becoming the first female to hold the role of Cabot China. She then expanded her role as regional business director, Reinforcement Materials, China. She joined Cabot in 2010 as Director, Asia Pacific purchasing and later on expanded her role as director, global capital expenditure purchasing in 2016. Ms. Wang earned B.S. degree in Mechanical Engineering, Jiaotong University...



Wang Weicheng